



Garden Plaza Hotel

فندق جاردن بلازا - الأحساء



GARDEN PLAZA HOTEL

Welcome to the Garden Plaza Hotel, a stylish, bright and elegant four-star hotel. The hotel is located in Elsafa Mall complex, one of the largest shopping centers in Hofuf City Alahsaa - Saudia Arabia . And only 20 minutes from Alahsa Airport and 15 minutes from Hofuf Train Station. See the city from a wonderful and unique place in the swimming pool that is located above our hotel, and enjoy sports, fitness and bodybuilding exercises in the fitness center
Our meeting center also provides halls equipped with all the latest technology for holding training courses, meetings and conferences, and a hall for celebrations, events and special memories

Our Hotel

For your business convenience

- A great location in the center of Al-Hofuf City you can reach easily to the most famous malls & Branded Restaurants . like SACO , Center Point , Ashly and Home Center
- Al-Ahsa Airport is 20 minutes by car.
- There are 2 training rooms equipped with all tools and facilities suitable for wedding party with capacity is (150) persons
- For holding meetings or training courses Fully equipped business center.
- Restaurant-Café.
- parking secured with large capacity.

Live your joys and happy occasions with us

- A wedding hall (Gardinia & Elmaha) is available to revive family events and celebrations with a separate ballroom for dinner.

Our Services

Business & Meeting services Party and event services Business Center services Food and beverage services Children's games services Ironing and laundry service -Transportation service Luggage storage service Family program business service Program work service for children

For your family comfort

- We offer a variety of menus of the most delicious types and meals , Menu preferred by distinguished chefs.
- Menus specially prepared for children.
- Eljawhara Restaurant offers a very pleasant atmosphere & variety Buffet Menus. Including barbecue in a private family atmosphere, .
- Healthy meals are available for those interested in a healthy eating system Moderation of calories.

For your recreation

- Gyms and Fitness Center .
- A special entertainment & games area for children is available,
- Multiple for children.
- Swimming pool and health club with all its equipment.

Our Rooms

Hotel amenities

- 65 rooms are carefully designed to meet all your needs.
- Standard rooms.
- Junior Suites
- Superior Suite
- Honeymoon suites with Jacuzzi tub
- Royal Suite
- Multi Special rooms for people of determination equipped with special facilities.
- Extra beds for newborns and children are available upon request.
- Connected Rooms Available .

Room amenities

- Free wifi
- 24 hour room service
- HD LCD television
- Mini refrigerator and in-room safe
- Coffee and tea facilities
- Ergonomic desk chair and working space
- Iron and ironing board
- Wide selection of TV channels





Garden Plaza Hotel

فندق جاردن بلازا - الأحساء

جاردن بلازا - الأحساء

أهلاً ومرحباً بك في جاردن بلازا - الأحساء الفندق الأنيق اللطيف والمشرق ذو فئة الاربعة نجوم يقع الفندق في حي السيفة - الهفوف على داخل مجمع السيفة أكبر مراكز التسوق في الأحساء , كما يقع أيضا على بعد مسافة قصيرة من أكبر عدد من المطاعم العالمية و مولات التسوق كما يبعد 20 دقيقة فقط من مطار الأحساء و 15 دقيقة من محطة قطار الأحساء يشاهد المدينة من مكان رائع وفريد من اطلالة حمام السباحة الذي يقع أعلى شرفة فندقنا واستمتع بتجربيات رياضية و لياقية وكمال الأجسام في مركز اللياقة البدنية كما يوفر مركز الاجتماعات بفندقنا قاعات مجهزة بكافة وأحدث وسائل التكنولوجيا لإقامة الدورات التدريبية والاجتماعات والمؤتمرات وقاعة للاحتفالات والمناسبات وأحياء الذكريات الخاصة.

فندقنا

المرافق الرياضية والترفيهية

- صالات للتمارين والألعاب الرياضية
- يتوفر منطقة ترفيهية خاصة للأطفال تشمل العاب متعددة للأطفال
- مسبح ونادي صحي بكافة تجهيزاته

تجهيزات الأعمال

- موقع مميز في وسط مدينة الهفوف يمكنك من الوصول بسهولة إلى مطار و محطة قطار الأحساء والى اشهر المولات و المراكز التجارية الأحساء مثل ساكوا و سنتر بوينت و أنشلي و هوم سنتر
- يبعد عن مطار الأحساء مسافة 20 دقيقة بالسيارة .
- يتوفر قاعات تدريبية مجهزة بكافة الأدوات و الوسائل الخاصة باقامة الاجتماعات أو الدورات التدريبية
- مركز اعمال مجهز بالكامل
- مطعم - كافية .
- مصلي
- مواقف سيارات سفلية مؤمنة بسعة كبيرة



مطاعمنا

- نقدم قوائم طعام متنوعة من اشهى أنواع ووجبات الطعام المفضلة على ايدي طهارة مميزين
- قوائم طعام معدة خصيصا للأطفال
- يقدم مطعم الجوهرة أجواء مطلة تشمل الشواء ووسط اجواء عائلية خاصة على صالة المسيح
- لتوفر وجبات صحية للمهتمين بنظام الأكل الصحي و السعرات الحرارية و قوائم لأصحاب حساسية أنواع الطعام المختلفة

عيش افراحك ومناسباتك السعيدة معنا

- يتوفر قاعة افراح للأحساء المناسبات والاحتفالات العائلية مع قاعة مستقلة لتناول وجبة العشاء تتسع لعدد (150) فرد (جاردنيا و المها)



خدماتنا

- خدمات الأعمال و الاجتماعات, خدمات الحفلات والمناسبات , خدمات النادي الصحي , خدمة تجهيزات غرف العرسان
- خدمات الأغذية والمشروبات . خدمات العاب الاطفال . خدمة غسيل وكي الملابس - خدمة حجز مرشدين سياحين
- خدمة المواصلات . خدمة حزن الامتعة . خدمة عمل برنامج عائلي . خدمة عمل برنامج للأطفال



غرفنا

تجهيزات الفندق

- 65 غرفة مصممة بعناية لتلبية جميع احتياجاتكم
- غرف قياسية
- أجنحة قياسية
- جناح خاص بالجاكوزي
- اجنحة خاصة للعرسان مزودة بحوض جاكوزي .
- أجنحة ملكية
- غرف خاصة تحوي الهمم مجهزة بتجهيزات خاصة
- تتوفر السرة اضافية لحدتي الولادة والاطفال حسب الطلب
- الغرف المتملة للعائلات
- أنترنت لاسلكي عالي السرعة
- خدمة الغرف على مدار الساعة
- شاشات تلفاز عالية الدقة
- ثلاجة صغيرة و خزانة صغيرة للمتعلقات الثمينة
- قهوة و مشروبات ساخنة للخدمة الذاتية
- كرسي للجلوس و الراحة
- طاولة للكي و كوابية
- خزانة للمتعلقات الثمينة بالغرف

